
  

SALA 112 
-PORTA DEL PERE MATA- 

CADASCÚ LA CONEIX PER UN NOM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
El que haurien de ser unes instal·lacions per donar un bon servei al ciutadà, s’ha 
convertit en un joc per alguns: a veure amb quanta gent ho fem anar! Ens estem 
adonant que allò de: no tens ous! Que no! aguanta’m el cubata!... és una realitat. 
 
És una llàstima trobar policies treballant en males condicions, asseguts amb el que 
queda d’una cadira, passant hores davant un ordinador sense descans, fins i tot 
menjant al lloc, per no deixar la feina. SORT EN TENIM DELS PROFESSIONALS 
QUE ENS ENVOLTEN. 
 
L’altre dia un company, amb paraules planeres, va dir: la sala s’ha fet com el cul i va 
com el cul, doncs sí, tens raó!. 
 
Ens hem reunit amb l’antic cap, amb el conseller, amb el nou cap, amb el coordinador 
de les sales, .... i la situació a la sala segueix igual o empitjorant. Què hem de fer? 
Què ha de passar? per tal que hi posin remei.   
 
Ens queda clar que estem patint un càstig per part de l’administració i els nostres 
caps no fan res per resoldre aquesta situació. Ja heu vist per què la gent està 
desmotivada, o encara no? 
 
Doncs això, el proper dia 21 de juny a les 14:30 h farem una 
concentració al davant de l’edifici del 112, tots sereu benvinguts 


